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AZIO Japan and IHH Signed MOU for future collaboration 

 

Sep. 30th, 2023. We are pleased to announce that AZIO Japan LLC and IHH Co., Ltd 

had officially signed an agreement to jointly expend the connectivity businesses. We 

are primarily collaborating to expand business in the Japanese market, this 

collaboration will leverage the strengths and resources of both companies, and we 

hope to provide our customers and partners with high-quality products and services 

and create a better future together.  

We believe that this collaboration will bring added value and opportunities to our 

customers and business partners. We are committed to providing excellent products 

and services through continuous innovation and improvement and creating greater 

benefits for our customers and partners. 

 

 

AZIO Japan LLC 

 

Azirian group is known for its innovative range of technology products and green 

energy solution, including semiconductor solution, Green energy and SaaS solution for 

Pier to Pier Video transmission and energy monitoring solutions. With the opening of 

the Japan office, the company is poised to introduce its diverse portfolio of high-quality 

products to the discerning Japanese market. 

For details, please visit at https://www.azirian.com/ 

 

IHH Co., Ltd. 

 

IHH uses Arctos SDK to build numerous bootstrap nodes and service nodes to form  

an Arctos Network. The Arctos SDK base smart devices will log in to Arctos Network  

https://www.azirian.com/


to connect to other devices, without any relay server to have audio-visual 

communication and all transmission function. IHH can also build an "exclusive 

independent network" for enterprises to have their own communication system.   

For details, please visit at https://www.ihh.tw/ 

 

 

AZIO Japan 與桓竑智聯股份有限公司簽立合作備忘錄(MOU) 

 

本公司 AZIO Japan 於 2023 年 9 月 30 日與 IHH Co., Ltd.簽署了合作備忘錄(MOU)。 

我們主要在日本市場合作展開相關業務，推動更多創新的產品與服務。 

作為一家經驗豐富且具有專業知識的企業，我們深刻體會到在迅速變化的市場中，不斷

的創新與變化是保持競爭優勢的重要因素。透過這份合作備忘錄(MOU)，我們 AZIO 

Japan 與桓竑智聯將整合專業知識和資源，共同探索新市場和產品，創造更智慧、更便

利、實現可持續發展目標的未來。我們相信，這份簽署將為我們的客戶與合作夥伴帶來

更多價值與成果。 

我們將繼續努力提供更優質的商品，為客戶與合作夥伴創造出更多的利益。 

 

 

AZIO Japan LLC 

 

AZIO Japan 是 Azirian Group 的日本分公司，我們致力於協助希望從日本進軍台灣，

或是從台灣進軍日本的企業，同時也是在日本市場的重要據點負責銷售、市場推廣、客

戶支援等業務。透過在當地建立的團隊和基礎設施，能夠充分且完整了解日本市場的需

求，提供更加個性化和優質的產品與服務。 

詳情請參考官網 https://www.azirian.com/ 

 

 

桓竑智聯股份有限公司(IHH Co., LTD.) 

 

基於分散節點網路技術，整合桓竑智聯於點對點傳輸，加密傳輸、多媒體應用等領域的

研發成果，建構出「Arctos 技術方案」。為可便於開發和應用，桓竑智聯把 Arctos 技

術封裝成多種作業系統版本的軟體開發套件(SDK)，可嵌入產品軟體運行，創建應用程

式在智慧型終端中執行，提供「無需中繼系統、無需固定 IP、虛擬專線型態的影音通訊

與檔案傳輸功能」。 

https://www.ihh.tw/
https://www.azirian.com/


詳情請參考官網 https://www.ihh.tw/ 

 

 

エジオ ジャパン合同会社及び IHH Co., LTD. 了解覚書(MOU)の署名 

 

弊社エジオ ジャパンは 2023年 9月 30日に IHH Co., LTD.と了解覚書(MOU)に署名

しました。 主に共同で日本マーケットの関係事業に展開し、より多くの革新的製品

とサービスを推進していきます。 

 私たちは経験豊富で専門知識を有する企業として、急速に変化しているマーケット

において、継続的な革新とコラボは競争を優位的に維持するのに重要なファクターと

して深く認識しています。この了解覚書(MOU)から、私たちエジオ ジャパンと IHH 

Co., LTD. の専門とリソースを整合する事で、共に新たなマーケットと製品を探求

し、よりスマートで・より便利で・SDGsを実現した未来を創造してまいります。 

 この秘密保持契約の署名により、私たちの顧客とパートナーにより多くの価値と機

会をもたらすと信じています。私たちは絶え間なく創造と向上に努め、より卓越した

製品とサービスを提供し、顧客とパートナーに更なる利益をもたらします。 

 

 

エジオ ジャパン合同会社 

 

エジオ ジャパンは、台湾を拠点としている Azirian Groupの日本支社であり、日本

から台湾へ、台湾から日本へ進出したい企業様の手助けをしています。営業・マーケ

ティング、顧客サポート、製品開発、戦略的な協業など、さまざまなビジネス機能の

拠点となり、現地の存在を確立することで、現地のパートナーやサプライヤーとのよ

り緊密な関係を築くことを目指しています。 

詳しくは HP から。https://www.azirian.com/index-ja.html 

 

 

桓竑智聯股份有限公司(IHH Co., LTD.) 

 

分散ノードネットワーク技術に基づいて、P2P通信、暗号通信、マルチメディアアプ

リケーションなどの領域での研究成果を統合し、「Arctosテクノロジーソリューショ

ン」を構築しました。開発と応用の容易さを考慮し、IHHは Arctosテクノロジーをさ

まざまな場面に対応できるソフトウェアを開発キット（SDK）化しました。製品ソフ

https://www.ihh.tw/
https://www.azirian.com/index-ja.html


トウェアに組み込むことで、スマートデバイスでアプリケーションを実行できるよう

にし、「リレーシステム不要、固定 IP不要、仮想専用回線のようなビデオ通話とフ

ァイル転送機能」を提供しています。 

詳しくは HP から。https://www.ihh.tw/ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Right to left: Andy Chang, CEO of AZIO Japan, Aryan Hong, CEO of IHH 

https://www.ihh.tw/

